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                                           Protokół Nr VI/2007 
                                   z Sesji Rady Gminy Stare Pole  
                                        z dnia 24 kwietnia 2007 r. 
 
 
AD.1.2. 
O godz. 15.00 Przewodniczący Rady Gminy otworzył VI Sesję Rady Gminy 
witając wszystkich radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności 
radnych biorących udział w Sesji stwierdził, Ŝe jest ona prawomocna do 
podejmowania uchwał.  
             Ustawowy skład rady - 15  
             Obecnych                   -  14 
             Nieobecnych              -    1 
Nieobecna radna to Pani Beata Grzesik, która poinformowała o swoim  
spóźnieniu na dzisiejszą sesję .      
     1. Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 

  2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  3.  Wybór Sekretarza Obrad.  

     4.  Wolne wnioski i zapytania. 
     5.  Wystąpienia sołtysów.  
     6.   Sprawozdanie z  pracy międzysesyjnej : 
           - Przewodniczącego Rady Gminy 
           - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
           - Przewodniczącego Komisji Oświaty  
           - Przewodniczącego Komisji Rolnictwa 
           - Radnych  
           - Wójta Gminy 
    7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  
        Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 
    8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji uchwały Nr  
         IV/26/2003 Rady Gminy Stare Pole z dnia 11 marca 2003 r w sprawie  
         określenia czynności z zakresu prawa pracy podejmowanych przez  
          Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta Gminy.     
      9. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 r:  
       - wystąpienie Wójta Gminy, 
       - stanowisko Komisji Rewizyjnej, 
       - uchwała Nr 41/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  
          Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5 kwietnia 2007 r w sprawie opinii       
           o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Stare Pole         
       - wystąpienia Przewodniczących Komisji stałych, 
       - dyskusja, 



       - podjęcie uchwały.  
   10. Raport z wykonania programu ochrony środowiska i sprawozdanie z  
         realizacji planu gospodarki odpadami dla gminy Stare Pole.  
  11.  Podjęcie uchwały w sprawie opłat za świadczenia prowadzonego przez  
         gminę przedszkola.  
  12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2007 r. 
  13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
  14.  Komunikaty.  
  15.  Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
  16.  Zamknięcie Sesji Rady Gmin. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie do porządku 
posiedzenia pkt.12 a w brzmieniu „ podjęcie uchwały w sprawie powołania 
komisji Oświaty „ oraz pkt.12b w brzmieniu” podjęcie uchwały w sprawie 
odwołania Sekretarza Gminy”. Poinformował, Ŝe w dniu dzisiejszym na jego 
ręce wpłynęło pismo od Pani Kazimiery Lemke, która prosi o odwołanie ze 
stanowiska Sekretarza Gminy z uwagi na przejście na emeryturę. Spytał czy są 
uwagi do przedstawionych propozycji. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zapytań do przedstawionych propozycji.  
Wobec powyŜszego porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 
 
     1.  Otwarcie sesji i powitanie zebranych. 

  2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  3.  Wybór Sekretarza Obrad.  

     4.  Wolne wnioski i zapytania. 
     5.  Wystąpienia sołtysów.  
     6.   Sprawozdanie z  pracy międzysesyjnej : 
           - Przewodniczącego Rady Gminy, 
           - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 
           - Przewodniczącego Komisji Oświaty , 
           - Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 
           - Radnych, 
           - Wójta Gminy. 
    7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i  
        Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 rok. 
    8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji uchwały Nr  
         IV/26/2003 Rady Gminy Stare Pole z dnia 11 marca 2003 r w sprawie  
         określenia czynności z zakresu prawa pracy podejmowanych przez  
          Przewodniczącego Rady Gminy wobec Wójta Gminy.     
      9. Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 r:  
       - wystąpienie Wójta Gminy, 
       - stanowisko Komisji Rewizyjnej, 
       - uchwała Nr 41/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby  



          Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 5 kwietnia 2007 r w sprawie opinii       
          o wniosku Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy Stare Pole         
       - wystąpienia Przewodniczących Komisji stałych, 
       - dyskusja, 
       - podjęcie uchwały.  
   10. Raport z wykonania programu ochrony środowiska i sprawozdanie z  
         realizacji planu gospodarki odpadami dla gminy Stare Pole.  
   11. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za świadczenia prowadzonego przez  
         gminę przedszkola.  
  12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2007 r. 
  12.a podjecie uchwały w sprawie powołania komisji Oświaty. 
  12.b. Podjecie uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Gminy .  
  13. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
  14.  Komunikaty.  
  15.  Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji Rady Gminy. 
  16.  Zamknięcie Sesji Rady Gmin. 
 
Za tak przedstawionym porządkiem posiedzenia głosowało 14 radnych. 
 
AD.3.  
Na Sekretarza Obrad w wyniku jawnego głosowania wybrano Panią Jadwigę 
Staniszewską. Za jej kandydaturą głosowało 14 radnych. 
 
AD.4.  
W wolnych wnioskach i zapytaniach zgłoszono; 
 
W. Kujaw- zwrócił się z prośbą aby pkt. 4 „ wolne wnioski i zapytania „ 
przenieść jako pkt. 6 po „sprawozdaniach z pracy miedzysesyjnej”. Ponadto 
zwrócił się do radnych powiatowych aby zwrócili uwagę na łatanie dziur na 
drogach naszej gminy. UwaŜa, Ŝe na drodze do Janówki nie było to łatanie dziur 
ale udeptywanie dziur. 
 
Ireneusz Dziura – zwrócił się do Wójta z prośbą o wyjaśnienie pisma Wojewody 
Pomorskiego w sprawie zmiany nazwy miejscowości  Królewo Malborskie na 
Krasnołęka. Ponadto poprosił o wyjaśnienie sprawy zainstalowania oświetlenia 
w miejscowości Krasnołęka.  
 
AD.5.  
W wystąpieniach sołtysów zgłoszono: 
 
Pani Wanda Przywara sołtys wsi Kraszewo – zwróciła się z pytaniem czy moŜna 
zakupić piłkę do gry w piłkę noŜną?. 
 



Pani Katarzyna Jońca sołtys wsi Złotowo – spytała czy będzie wykonane  
oświetleniem uliczne na osiedlu PGR w Zlotowie?. 
 
AD.6.  
Sprawozdanie z pracy miedzysesyjnej: 
 
Przewodniczący Rady gminy –  
w  kaŜdy wtorek pełni stały dyŜur w urzędzie, 
brał udział w uroczystościach 50 lecia poŜycia małŜeńskiego,  
brał udział w obchodach święta kobiet w miejscowości Szlagnowo, Złotowo 
i Stare Pole. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Przeprowadzono kontrolę w Przedszkolu i Zespole Szkół.  
Ponadto komisja oglądała pomieszczenia remizy Ochotniczej StraŜy PoŜarnej  
w Starym Polu.  
Przewodniczący Komisji pełnił dyŜur w urzędzie. 
Jako komisja wystąpiono z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta 
Gminy z tytułu wykonania budŜetu za 2006 rok.   
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty 
- zorganizowała 2 spotkania komisji, 
- rozpatrzono skargę Pani BoŜeny Bakuła na działalność Dyrektora Szkoły. 
- uczestniczyła w spotkaniu organizacyjnym festiwalu Maryjnego. 
 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa  
- zorganizowano 1 posiedzenie komisji, na której dokonano oceny dróg po 
okresie zimowym. Wnioski z tej komisji zostały przedłoŜone Wójtowi gminy.  
 
Nikt z radnych nie złoŜył sprawozdania z pracy międzysesyjnej.  
Wójt gminy swoje sprawozdanie przedłoŜył na piśmie / stanowi ono załącznik 
do protokółu /. Nikt nie wniósł uwag ani zapytań do przedłoŜonego 
sprawozdania. 
W tym punkcie posiedzenia przybyła radna Beata Grzesik i stan radnych wynosi 
15. 
 
AD.7.  
Sprawozdanie z wykonania gminnego Programu Profilaktyki i rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 2006 r. stanowi załącznik do protokółu. 
Sprawozdanie to zostało przyjęte jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 
radnych.  
 
 



 
 
 
AD.8.  
Przewodniczący Rady Gminy przedłoŜył sprawozdanie z realizacji uchwały Nr 
IV/26/2003 Rady gminy Stare Pole w sprawie określenia czynności z zakresu 
prawa pracy podejmowanych przez Przewodniczącego wobec Wójta Gminy. 
Sprawozdanie to stanowi załącznik do protokółu. Do przedstawionego 
sprawozdanie nie wniesiono uwag ani zapytań. Za przyjęciem głosowało 15 
radnych.  
 
AD. 9.  
Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2006 rok.  
 
Wójt Gminy poinformował, Ŝe budŜet 2006 r realizowała po części poprzednia 
rada, po części obecna rada. Dochody budŜetu zaplanowano w wysokości 
10.294.682 zł zostały zrealizowane w wysokości 10.258.292 zł co stanowi  
99,65 %. Wydatki budŜetu zaplanowano w wysokości 10.740.453 zł, a 
wykonano w wysokości 10.444.389 zł co stanowi 97,24 %. Główne wydatki to: 
oświata i wychowanie stanowi 33% wydatków, pomoc społeczna 23 % , 
inwestycje 19,3 %. Zobowiązania gminy na koniec 2006 r. wynoszą 1.253.128 
zł to jest 12,22 % w stosunku do dochodów. Realizacja przyjętego przez radę 
budŜetu była trudna, został jednak zrealizowany i za to naleŜy się 
podziękowanie tej radzie jak i radnym poprzedniej kadencji. Składam równieŜ 
podziękowanie sołtysom, pracownikom urzędu i jednostek. 
 
Następnie Pan Ireneusz Dziura członek Komisji Rewizyjnej odczytał opinie 
komisji Rewizyjnej z dnia 29 marca 2007 r do wykonania budŜetu gminy za 
2006 r. / opinia ta stanowi załącznik do protokółu /. 
Następnie odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej z dnia 29 marca 2007 r w 
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. /uchwała ta stanowi załącznik do 
protokółu/. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Jarosław Szturmowski odczytał uchwałę 
Nr 41/IV/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Gdańsku z dnia 5 kwietnia 2007 r w sprawie opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Stare Pole./opinia ta stanowi załącznik do protokółu/.  
W imieniu komisji Oświaty głos zabrała jej Przewodnicząca Pani Magdalena 
Roman, która powiedziała, Ŝe komisja popiera wniosek w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi. Pan ElŜbieta Kołodziej Przewodnicząca Komisji 
Rolnictwa w imieniu swojej komisji poparła wniosek w sprawie udzielenia 
absolutorium. 
W tym punkcie posiedzenia Przewodniczący otworzył dyskusję, i jako pierwszy 
zabrał głos w tej sprawie. Powiedział, Ŝe opinia mieszkańców na temat tego co 



robi się w gminie jest pozytywna. Największą bolączką mieszkańców jest 
sprawa złego stanu dróg. Z wiedzy jaką posiada wie, Ŝe w powiecie pieniędzy 
na ten cel teŜ nie ma za wiele, a borykają się z wielkim problemem jakim jest  
zadłuŜenie szpitala. W ostatnim roku duŜo zrobiono na terenie gminy. Dobrze 
się dzieje, Ŝe środki idą na sołectwa, o co wielkie pretensje mają mieszkańcy 
Starego Pola. ZauwaŜył, Ŝe dobrze, Ŝe Wójt jest z tego terenu i na bieŜąco 
moŜna mu zgłaszać wszystkie problemy. JeŜeli będzie porozumienie między 
Wójtem i radnymi będzie moŜna więcej zrobić dla tej społeczności. ZłoŜył 
podziękowanie za realizację zadań Wójtowi, pracownikom urzędu, 
kierownikom jednostek, a takŜe radnym gdyŜ to oni inspirują, krytykują i 
zmuszają do szukania nowych rozwiązań. Na zakończenie zauwaŜył, Ŝe 
inwestycje jakie są wykonywane na terenie gminy są przemyślane.  
Spytał czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. Nikt z radnych i zaproszonych gości 
nie zabrał głosu wobec czego Przewodniczący Rady zamknął dyskusje.  
Spytał kto z radnych jest za udzieleniem Wójtowi Gminy absolutorium, za 
udzieleniem głosowało 15 radnych.  
 
Uchwała Nr VI/47/2007 Rady gminy Stare Pole z dnia 24 kwietnia 2007 w 
sprawie udzielenia absolutorium stanowi załącznik Nr 1 do protokółu. 
W tym punkcie Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutowa przerwę. 
 
AD. 10. 
Po przerwie Przewodniczący Rady kontynułował porządek posiedzenia. 
Pani ElŜbieta Zawadka przedstawiła raport z wykonania programu ochrony 
środowiska i sprawozdanie z wykonania planu gospodarki odpadami dla gminy 
Stare Pole. Raport ten był omawiany na posiedzeniach komisji do jego zapisów 
nie wniesiono uwag.  
Za przyjęciem raportu glosowało 15 radnych.  
 
AD.11. 
Pani Wanda Lapacz poinformowała, Ŝe przedmiotem uchwały jest ustalenie 
opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu. PodwyŜka zostanie wprowadzona od 1 
września br. o kwotę 15 zł miesięcznie za jedno dziecko. Do przedstawionej 
informacji nie wniesiona Ŝadnych uwag ani zapytań. 
Uchwała Nr VI/48/07 w sprawie opłaty za świadczenie prowadzonego przez 
gminę przedszkola została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 
radnych. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 2 do protokółu.  
 
AD.12.  
Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany do budŜetu gminy. Poinformowała, Ŝe 
zostały one omówione na posiedzeniach komisji.  
Do przedstawionej informacji nie wniesiono Ŝadnych uwag ani zapytań.  



Uchwała Nr VI/49/2007 w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2007 r została 
podjęta jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi 
załącznik Nr 3 do protokółu. 
 
AD. 12a.  
Pani G. Jankowska poinformowała, Ŝe radna Pani Beata Grzesik została 
powołana w skład komisji Rewizyjnej BĘDĄC JEDNOCZEŚNIE członkiem 
komisji Oświaty. Na ostatnim posiedzeniu komisji oświaty oświadczyła 
Przewodniczącej Komisji Oświaty Pani Magdalenie Roman, Ŝe rezygnuje z 
pracy w tej komisji. Do przedstawionej uchwały nie wniesiono Ŝadnych uwag 
ani zapytań.  
Uchwała Nr VI/50/07 w sprawie powołania Komisji Oświaty została podjęta 
jednogłośnie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Uchwała ta stanowi 
załącznik Nr 4 do protokółu.  
 
AD.12b.  
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Pani Kazimiery Lemke Sekretarza 
Gminy w sprawie odwołania jej ze stanowiska Sekretarz Gminy w związku z 
przejściem jej na emeryturę.  
Uchwała Nr VI/51/07 w sprawie odwołania Sekretarza Gminy została podjęta 
jednogłośnie, za podjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosowania. Uchwała ta stanowi załącznik Nr 5 do protokółu.  
 
AD.13.  
Na zadane pytania odpowiedzi udzielił Wójt gminy i tak: 
Sprawę zakupu piłki do miejscowości Kraszewo oddalimy z uwagi na to, Ŝe 
rozstrzygnięto przetarg na place zabaw i nie będzie innych zakupów.  
Sprawa oświetlenia ulicznego w miejscowości Złotowo wystąpimy do Zakładu 
Energetycznego o wydanie warunków i zobaczymy jakimi będziemy 
dysponować środkami na realizację zadania .   
Sprawa nazwy miejscowości otóŜ w dniu 5 grudnia na sesji podjęliśmy uchwałę 
sprawie zniesienia nazwy i radni głosowali za podjęciem tej uchwały.   
Na piśmie do Wójta w tej sprawie widnieją podpisy radnych.  
Ireneusz Dziura wyjaśnia, Ŝe nie znał tego pisma i dlatego podpisał.  
Wójt wyjaśnił po raz kolejny ,Ŝe juŜ w 2005 roku Wojskowa Agencja Mienia 
przekazując nam bloki w obrębie geodezyjnym wykazała miejscowość 
Krasnołęka i to dało nam podstawy do utworzenia nazwy i uporządkowania 
nazewnictwa. Przedmiotowa uchwała trafiła do Ministerstwa Spraw 
Wewnętrznych w sprawie opinii do uchwały. Szkoda , Ŝe nie było w tej sprawie 
spotkania z mieszkańcami. 
Ireneusz Dziura stwierdził, Ŝe argumenty przedstawione przez Wójta są 
wyczerpujące.  



W tym punkcie glos zabrał Adam Kuliński – radny powiatowy, który wyjaśnił, 
Ŝe problemem było glosowanie w wyborach przez mieszkańców miejscowości 
Krasnołęka. Chcieli nawet zablokować wlot do urny.  
 
Następnie Wójt wyjaśnił, sprawę oświetlenia w miejscowości Krasnołeka. 
Sprawa jest o tyle skomplikowana gdyŜ oświetlenie znajduje się na terenie 
jednostki wojskowej.  
 
RównieŜ w tym punkcie głos zabrał Radny Powiatowy Pan Adam Kuliński, 
który jako członek komisji bezpieczeństwa publicznego i transportu szczególnie 
zainteresowany jest poprawą dróg na naszym terenie. UwaŜa, Ŝe w powiecie w 
tej chwili sprawą priorytetowa jest utrzymanie szpitala stąd brak środków na 
drogi.  
Na zakończenie Wójt poinformował, Ŝe została uruchomiona nowa linia 
autobusowa na trasie Złotowo, Szlagnowo, Kławki jest to na razie na okres 1 
miesiąca zobaczymy jak to będzie funkcjonowało.  
Przewodniczący Rady spytał czy odpowiedzi są wystarczające radni 
odpowiedzieli, Ŝe tak .  
 
AD.14. 
Komunikaty. 
Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który  w imieniu 
mieszkańców gminy złoŜył podziękowanie Panu Markowi Szczypiorowi, za 
pomoc w wypełnianiu zeznań podatkowych za 2006 r. 
Tadeusz Burdyński – dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu  zaprosił 
wszystkich na rajd rowerowy szlakiem Mennenonitów, oraz na festyn z okazji 
60-lecia Klubu sportowego „ Błękitni „.  
 
AD.15.  
Protokół z poprzedniej Sesji został przyjęty bez uwag, za przyjęciem głosowało 
15 radnych. 
 
 
AD. 16.  
Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia o godz. 17.15 Przewodniczący 
Rady zamknął VI zwyczajną Sesje Rady Gminy.  
 
 
      Sekretarz Obrad                                      Przewodniczący Rady Gminy  
 Jadwiga Staniszewska                                                  Jan Pawlina 
 
 
Protokół sporządziła : 



GraŜyna Jankowska 
  
     


